
 

 

Friskis & Svettis avd Bærum 

Referat styremøte 
 

 

 

Til stede: Martine Solberg, Aina Eggen, Brit Stavik, Christoffer Johansson, Janne Distad, Michel Mateos, Tobias Alfsen, Inger Louise Stange, Malene Juliette 
Myrenge og Elisabeth Sageng 
Avholdt: 7.5.20 
Referent: Elisabeth Sageng  
Neste møte: onsdag 13.5 kl 17.99 på Avløs 
 

Sak Beskrivelse/agenda Referat / beslutning Ansv 

1. Innkalling, agenda og 
referat 
 

Godkjent  
Møtet ble avholdt via Teams 
 

 

2. Status økonomi  • Selv om resultatet er negativt (-kr 73.940 mot -53.682 i 2019) er det bedre enn fryktet, fordi mange 
mosjonister betaler forskudd. Akkumulert overskudd 1.1.20-30.4.20: kr 88.549 (mot kr 189.804 i fjor) 

• Husleie første halvår på Gjønnes, er ikke kostnadsført, denne må bokføres. Er betalt så det er ingen 
likviditetsmessige forhold. 

• All rapportering pga koronasituasjonen må følges nøye opp. Må vise et reelt resultat/kostnad. 

• Det er møte i idrettsrådet mandag 11.5 med rammer for hvordan søknadsprosess skal gjennomføres. 
Utbetaling til sommeren. Bør sende inn søknad til denne kompensasjonsordningen 

• Det er viktig at styret i all kommunikasjon ikke gir ‘løfter’ om kompensasjon for tapt treningstid  

• Styret må utrede kompensasjonsordninger, søke dette og vurdere medlemsmassen før beslutninger 
tas. 
 

 

 Status korona 
 
 
 
 
 
 

• Medlemsmasse: 84 personer har sagt opp foreløpig 

• Det er kommet noen nye medlemmer for å kunne være med på livestream og utetrening 

• Kartlegge medlemsmassen både i forhold til de som har sagt opp og de som har blitt værende 
 

• Pressekonferanse regjeringen 7.5: Det er mulig å åpne igjen med gjeldende smitteberedskap 15. juni 

• Det har vært møte for Friskis Norge 
o De fleste foreninger har noe aktivitet 
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Sak Beskrivelse/agenda Referat / beslutning Ansv 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Samarbeid med F&S 
Norge 
 
Oppstart 

o De fleste foreninger leier haller og har fått stoppet halleie, og dermed mindre forståelse for 
de tre største foreningenes utfordringer med eget lokale. Det er veldig stor forskjell på de tre 
største foreningene og øvrige. Løses ved egne møter mellom de tre store og Friskis Norge.  

o Fredrikstad har lite penger, søkt midler fra kommunen, men fått avslag med samme 
argumenter som momskompensasjon. Faller mellom ulike kompensasjonsordninger.  

o Friskis som idrettslag, generelt, faller mellom alle stoler når det gjelder momskompensasjon, 
grasrotandel, lotteristiftelsen etc. Advokater i NIF har tatt ansvaret for å ta denne diskusjonen 
videre.  

o Friskis Bærum kan søke fondet i Friskis Norge om midler (inkludert oppgradere gulv).  
o Friskis Norge har begynt på retningslinjer for hvordan sentrene skal driftes ved oppstart. 

Invitere Bjørn Riiber (styret Friskis Norge) til neste styremøte.  

Livestream fungerer veldig bra, det er økende antall deltakere. Joachim og Fredrik har 
intervall/bakketrening i dag i Skuibakken. To typer treninger: smallgroups inntil 20 stykker (slipper å 
søke). Eller stor gruppe opp til 50 stk. Dette krever mer administrasjon både i form av utstyr (musikk) og 
søke fordi det blir musikk.  

Gjønneshallen: opp til 15 personer (Bærum kommunen må godkjenne dette først) 

Martine lager informasjon på funkissiden på FB og ber om kapasitet fra alle sammen så vi kan starte opp. 

Styret: Michel, Aina, Inger Louise og Elisabeth (koordineringsansvar) sørger for oppstart gruppetrening 
ute. Man kan bruke utstyr hvis man bare bruker dette (alene) og vasker nøye etterpå. Forslag: spinning, 
vekststang, etc Vurdere flere treninger etter hverandre og ulike grupper parallelt.  

 

 Eventuelt • Neste møte onsdag 13.5 kl 17.00 på Avløs   

 


